



КОМИТЕТ РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ МОЛОДЕЖИ

*для просвещения и о помощи под покровительством Високонноосвященнейшего
Митрополита Николая Нервоперарха Русской Православной Церкви Заграницей*



RUSSIAN ORTHODOX YOUTH COMMITTEE

*For Enlightenment and Welfare Under the Protection of His Eminence Most Reverend
Metropolitan Nicholas, First Hierarch of the Russian Orthodox Church Outside of Russia*

Дорогие о Господе братья и сестры,

достоцитимые благодетели Комитета Русской Православной Молодежи!

В этом году мы отмечаем 45 лет с прославления новомучеников Русской Православной Церковью Заграницей. Совершив акт прославления святых Новомучеников и Исповедников, свободная Русская Зарубежная Церковь исполнила свой долг перед Матерью-Церковью и серьезно повлияла на настроение православных христиан в России. Прославление вселило новые надежды на освобождение Церкви на Родине и возрождение России и всей Русской Православной Церкви по предстательству новомучеников.

Сегодня люди по-разному относятся и к подвигу новомучеников, и вообще к страданиям, перенесенным нашим народом в XX веке. Но нам - современным русским Православным нельзя забывать те страдания, которые многие верные претерпели в прошлом столетии в годы гонения. Это не древняя история, или тема, представляющая интерес только специалистам. Нам - потомкам пострадавших, нельзя забыть, нельзя быть безразличными к их участи, не почитать их память.

Календарь за 2026 год содержит краткие сведения по истории подвига Новомучеников Российских, их прославление, и включает интересные фотографии.

Анкета для заказ Календаря КРПМ на 2026 г.

Стоимость одного календаря с пересылкой: США - \$18; Канада - \$30; другие страны - \$30.

ИМЯ и ФАМИЛИЯ заказчика _____

АДРЕС куда посылать _____

ГОРОД _____

ШТАТ/СТРАНА _____ ПОЧТ.КОД _____

ТЕЛЕФОН _____

ЭЛЕКТРОННАЯ ПОЧТА _____

Заказы принимаются по телефону, по почте и электронной почтой и через сайт.

Уплатить Кредитной карточкой можно через только наш сайт: **www.royc.info**

Оптовые цены: заказы 15 шт. и более по \$13. календарь, плюс почтовые расходы.

Чеки выписывать на : **ROYC, Inc.**

35-07 155th Street, Flushing, NY 11354

Все вопросы: 718-445-5799

Dear brothers and sisters in the Lord,

Esteemed benefactors of the Russian Orthodox Youth Committee!

This year we celebrate 45 years since the glorification of the new martyrs by the Russian Orthodox Church Abroad. By performing the act of glorification of the holy New Martyrs and Confessors, the free Russian Church Abroad fulfilled its duty to the Mother Church and deeply influenced the mood of Orthodox Christians in Russia. The glorification instilled new hopes for the liberation of the Church in the Homeland and the revival of Russia and the entire Russian Orthodox Church through the intercession of the new martyrs.

Today, people have different attitudes toward the feat of the new martyrs, and in general toward the suffering endured by our people in the 20th century. But we present day Orthodox Russians must not forget the suffering that many of the faithful endured in the last century during the years of persecution. This is not ancient history, or a topic of interest only to specialists. We, the descendants of the victims, must not forget, we must not be indifferent to their fate, we cannot fail to honor their memory.

The calendar for 2026 contains brief information on the history of the feat of the New Martyrs of Russia, their glorification, and includes interesting photographs.

Order form for the ROYC bilingual Calendar for 2026

Cost per calendar with shipping: USA - \$18; Canada - \$30; other countries - \$30.

First and last NAME _____

Mailing address _____

CITY _____

STATE/COUNTRY _____ ZIPCODE _____

PHONE _____

E-MAIL _____

Orders are accepted by mail, telephone, e-mail or oline via website.

Credit card payment accepted only through the website: **www.royc.info**

Bulk orders: 15 calendars or more at \$13. each, shipping/handling cost additional

Please make checks out to: **ROYC, Inc.**

35-07 155th Street, Flushing, NY 11354

Information: 718-445-5799